
65 5-0

Érke,e„ 2015 SZE~i 2 5.

V

ORSZÁGGYŰLÉS[ KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (I) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani
Lázár Jánoshoz, a Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

„Még mindig titkolózik? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A K!5919. számon benyújtott kérdésemre adott válaszában indulatos stílusban oktatott k i
arról, hogy a kérdésem tárgyát képez ő vitatott utazásain folytatott megbeszélések tartalmáról ,
a megbeszélésen résztvev őkről bármilyen adat vagy információ közlése érdembe n
befolyásolná Magyarország nemzetközi érdekérvényesít ő képességét.

Szeretném felhívni Miniszter Úr figyelmét, hogy kérdésemben nem a találkozó k
jegyz őkönyveit kértem. Még csak nem is az utazásain folytatott megbeszélések tartalmáról, a
megbeszélésen résztvevőkrő l kértem tájékoztatást, bár több mint egy éve tartó titkolózása
aziránt is felkeltette érdekl ődésemet. Pusztán az utazások megszervezésének módjáró l
érdeklődtem. Kérdéseim arra irányultak, hogy megtörtént-e nemzetbiztonsági szolgálato k
bevonása, illetve a keletkezett információk szabályszer ű minősítése . Amennyiben a
megbeszélések jellegéről tett állításai megfelelnek a valóságnak, akkor feltételezem, hogy ezt
utazásai elő tt is átgondolta, és ennek megfelelően járt el, így többek között gondoskodott az
adatok szabályszer ű minősítésérő l . Ha ez így történt, akkor semmilyen problémát ne m
jelenthet Önnek kérdéseim megválaszolása. Ezért igen meglepő , hogy az abszolút technikai
jellegű , a megbeszélések tartalmát és résztvevőit egyáltalán nem érintő kérdések
megválaszolását ennyire vehemensen tagadja meg Miniszter Ur!
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Ezért ismételten kérem, válaszoljon az alábbi, a magyar nyelv szabályai szerint nyilvánvalóan
egyértelmű , a Miniszterelnökséget vezető államtitkárként 2013 . március 22-23-án Svájcban,
2013 . július 26-27-én Olaszországban tett utazásaira vonatkozó kérdésekre :

1.) Az utazások programja és tartalma el őre tervezett volt-e?

2.) Az utazások célja, a megszervezésük körülményei, a tárgyalások tematikája előzetesen
minősített adat volt-e? Ha igen, kérem, jelölje meg a min ősítés szintjét és pontos
idejét !

3.) Az utazások során keletkeztek-e minősített adatok, illetve nemzetbiztonsági
szempontból érzékeny információk? Ha igen, kérem, jelölje meg min ősítés szintjét é s
pontos idejét !

4.) Ha az utazások célja, a megszervezésük körülményei, a tárgyalások tematikáj a
előzetesen minősített adat volt, bevonták-e az utazások szervezésébe az illetéke s
polgári nemzetbiztonsági szervet? Ha nem, miért nem került erre sor?

5.) Ha az első ilyen jelleg ű utazás szervezésénél esetlegesen hiba történt és nem került so r
az illetékes polgári nemzetbiztonsági szerv bevonására, akkor a második és harmadi k
utazást miért ugyanabban a formában szervezték, és hajtották végre ?

6.) Az utazások során folytatott tárgyalásokról készült jelentések min ősítettek-e? Ha igen,
kérem, jelölje meg a minősítés szintjét és pontos idejét !

Kérem, az egyes utazások esetében külön-külön válaszoljon a feltett kérdésekre !

Budapest, 2015 . szeptember 25 .

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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